
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 34 
Måndag 19/08 
Sommarlov 
 

Tisdag 20/08 
Kyckling Tikka Masala, ris 
Tikka Masala med kikärter, ris 

Onsdag 21/08 
Panerad fisk, potatismos, remouladsås 
Grönsaksbiff, potatismos, remouladsås 

Torsdag22/08 
Köttfärssås, spaghetti 
Sojafärssås, spaghetti 

Fredag 23/08 
Köttbullar, kokt potatis, brunsås, lingon 
Vegobullar, kokt potatis, brunsås, lingon 

Vecka 35 
Måndag 26/08 
Kebabinoff, matvete 
Kebabinoff med soja, matvete 

Tisdag 27/08 
Thaisoppa med kyckling, bröd, färskost 
Thaisoppa med linser, bröd, färskost 

Onsdag 28/08 
Kockens val av fiskrätt 
Kockens val vego 

Torsdag 29/08 
Husets lasagnette 
Husets gröna lasagnette 

Fredag 30/08 
Tex mex korvgryta, kokt potatis 
Tex mex böngryta, kokt potatis 

Vecka 36 
Måndag 02/09 
Kycklingpannbiff, kokt potatis, gräddsås, lingon 
Grönsaksbiff, kokt potatis, gräddsås, lingon 

Tisdag 03/09 
Spenatsoppa med ägghalva, bröd, mjukost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 04/09 
Fiskgratäng med dill och ost, kokt potatis 
Blomkålsgratäng med linser, kokt potatis 

Torsdag 05/09 
Ost och skinksås, pasta 
Ost och broccolisås, pasta 

Fredag 06/09 
Kockens val 
Kockens val vego 
 
 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


